

C2 Ref

1st Session, 49th Legislature,
New Brunswick,
28 Elizabeth II, 1979

1^{ère} session, 49^e Législature,
Nouveau-Brunswick,
28 Elizabeth II, 1979

FACULTY OF
LAW LIBRARY
UNIVERSITY OF
NEW BRUNSWICK

JUN 14 1979

BILL

PROJET DE LOI

67

AN ACT TO AMEND THE
BARRISTERS' SOCIETY ACT

LOI MODIFIANT LA LOI SUR
L'ASSOCIATION DES AVOCATS

JOHN BAXTER

JOHN BAXTER

**An Act to Amend the
Barristers' Society Act**

**Loi modifiant la Loi sur
l'association des avocats**

WHEREAS the Barristers' Society has by its petition prayed that it be enacted as hereinafter set forth;

AND WHEREAS it is deemed expedient to grant the prayer in the said Petition;

THEREFORE, Her Majesty, by and with the advice and consent of the Legislative Assembly of New Brunswick, enacts as follows:

1 The Barristers' Society Act, Chapter 80 of 22 Elizabeth II, 1973, is amended by striking out clause (g) of subsection (1) of section 6 thereof and substituting therefor the following:

“(g) the Deans of the Faculties of Law of the University of New Brunswick and the University of Moncton, or their designates,”

CONSIDÉRANT que l'Association des avocats a, par sa pétition, demandé l'adoption des dispositions qui suivent:

ET CONSIDÉRANT qu'il est jugé utile d'accéder à la demande formulée dans ladite pétition;

A CES CAUSES, SA MAJESTÉ, sur l'avis et du consentement de l'Assemblée législative du Nouveau-Brunswick, décrète:

1 La Loi sur l'Association des avocats, chapitre 80 de 22 Elizabeth II de 1973, est modifiée par la suppression de l'alinéa g) du paragraphe (1) de l'article 6 et son remplacement par l'alinéa suivant:

«g) des doyens des facultés de droit de l'Université du Nouveau-Brunswick et de l'Université de Moncton, ou leurs délégués,»

1st Session, 49th Legislature,
New Brunswick,
28 Elizabeth II, 1979

BILL

AN ACT TO AMEND THE
BARRISTERS' SOCIETY ACT

Read first time

Read second time

Committee

Read third time

JOHN BAXTER

1^{ère} session, 49^e Législature,
Nouveau-Brunswick,
28 Elizabeth II, 1979

PROJET DE LOI

LOI MODIFIANT LA LOI SUR
L'ASSOCIATION DES AVOCATS

Première lecture

Deuxième lecture

Comité

Troisième lecture

JOHN BAXTER
